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Møde overskrift:  Samarbejdsmøde 

 

Dato: 12/10-23 

Møde indkalder: Tryk team / Joha Pack 

Møde årsag: Opstart af etiketter til PMI (Philip Morris) 

Kunde deltager: Jakob Johannsen (JJ), Bernd Thomsen (BT) 

Tryk team deltager: Majken (MJP), Brian (BR), Ole (OK), Torben (TJ) 

 

  

Emne behandlet: Drøftelser: ansvar 
1. Philip Morris  Tryk team er blevet godkendt som leverandør af etiketter 

til PM. Der har dog vist sig at være lidt begynder 
vanskeligheder. 
Der er trykt forkert ved første bestilling da filerne i 
systemet var forkerte og vi ikke have ordentligt afstemt 
hvilke opgaver som skal i webapproval. 
 
Continantal skal: 

- I webapproval 
- Produceres med Alm. P 448 / uden lak 
- Trykkkes på Novatech 115g (se dog info i system) 

 
PM etiketter skal: 

- Ikke i webapproval 
- Trykkes efter pantoneviften 
- Kunden er sart ved pletter, især i tt og 

stregkodefeltet 
- Trykkes på Condat silk 100g (se dog info i system) 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
MJP 
 
 
 
 
MJP 

2. PMI fil system Brian har fået adgang til PMI fil system, men har ikke 
adgang til alle oplysninger som vi har brug for. 
Bernd kontakter sin PMI kontakt og forsøger at få 
oplysninger til Brian. 
 
Det bliver ved mødet opdaget at tryk team ikke var 
opmærksom på at farver og lak til PMI skal være 
fødesvaregodkendt. 
Bernd tjekker et denne oplysning er korrekt da tryk team 
ikke kan få adgang til de dokumenter i PMI systemet som 
foreskriver krav til farve og lak.  

BT 
 
 
 
 
 
 
 
BT/BR 
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Ole nåede under mødet rundtur i produktionen at 
kontakte farve leverandør og oplyser at det ikke bliver at 
problem at få de rigtige farver. 
 
Papir til produktion.  
Der er i første omgang blevet bestilt forkert kvalitet. Og 
der skal derfor bestilles Condat SILK til ordre fra PMI. Det 
er besluttet at vente med at bestille papir til der er styr på 
filsystemet, og krav til farve og lak er opklaret. 
Levering af ny papirproduktion forventes at tage 6 uger. 
 

OK 
 
 
 
MJP 

3.   Pöschl Ole og Brian forklarer hvordan vi håndterer at ramme 
farverne på nye etiketter og hvordan vi styrer at håndtere 
filer til forskellige land.  
Der har været lidt forskel på om der er ønsket trykning 
efter pantoneviften eller trykning efter at matche 
fremsendt prøve.  
 
Jakob oplyser at Joha har besøgt kunden Pöschl fornyeligt 
som er godt tilfreds med kvalitet og trykteam. 
  

 

4. Reklamationer på 
skæring af Pueblo 

Der har gennem en længere periode været problemer 
med skæring af Pueblo 124x304, som svinger for meget i 
størrelsen. Det skaber problemer i pakkemaskinerne hos 
Joha. 
Tryk team har indført skæremaskine kontrol så vi 
fremadrettet kan spore baglæns i hvilke maskine og 
personale som har skåret etiketterne.   
Joha skal dog for at dette kan bruges oplyse hvilke paller 
der er tale om. Pallesedlen er afgørende for om dette 
tiltag kan bruges. 
 
Majken taler igen med personalet om hvilke kontroller der 
kan foretages for at forbedre skæringen. 

 
 
 
 
MJP 
 
 
BT 
 
 
 
MJP 

5. evt. og rundvisning Jakob fik rundvisning af Torben for at se nye maskiner  

 

 

Evt. løse stikord til mødet! 

 

Opfølgende møde? Der er ikke sat en dato af til opfølgende møde. 
Indkaldes hvis der bliver behov eller drøftelser kan 
foretages ved næste bestyrelsesmøde  

Referat tager: / dato: Majken Jeppesen / 16.10.2023 

 


